
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC 
Občinski svet 
Stara cesta 13 

1356 DOBROVA 
  
 
Štev.:    011- 0008/2009-18  
Datum:  16.04. 2009  
 

Z A P I S N I K 
14. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je 
bila v sredo, 15. aprila 2009 ob 19.00 uri v prostorih občine na Dobrovi. 
 
Prisotni svetniki: Filip Božnar, Franc Bradeško, Frank Breskvar, Bojan Demšar, 
Andreja Dolinar, Filip Dolinar, Lojze Dolinar, Matjaž Dolinar, Cvetka Franko, 
Marko Jovič, Simona Kostrevc, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Viktor Prosen, 
Franc Setnikar, Ana Zorc.  
 
Opravičeno odsotni svetniki:- 
 
Ostali prisotni:  
Uprava: Tadeja Plestenjak, Franci Petkovšek, Helena Čuk, Mojca Sečnik, Barbara 
Velkovrh,  Aleksandra Bizjan, Mateja Tavčar. 
 
Vabljeni: 

- Dušan Jelenčič, odgovorni računovodja, poročevalec k točki 10 
- Marija Ajdič Francelj, kot poročevalka k točki 4 

 
Sejo je vodil župan Lovro Mrak.  
 
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Prisotnim je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    

1. Potrditev zapisnika 11., 12. in 13. redne seje    
2. Vprašanja in pobude svetnikov  
3. Poročila delovnih teles občinskega sveta 
4. Letno poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva  
5. Pravilnik o sofinanciranju dejavnosti in programov društev v občini Dobrova- 

Polhov Gradec   
6. Predlog letnega programa kulture v občini Dobrova- Polhov Gradec  

       Predlog letnega programa športa v občini Dobrova- Polhov Gradec  
       Predlog letnega programa turizma v občini Dobrova- Polhov Gradec  

7. Soglasje k ceni socialno varstvene storitve – pomoč na domu 
8. Popravek sklepa Občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec                            

št. 011-0004/2008-2, ki določa ceno programov v vrtcih na območju občine 
9. Osnutek Odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini Dobrova- Polhov 

Gradec  
10.Predlog za odkup zemljišča v območju ŠRC Gabrje  
11.Predlog Odloka o zaključnem računu občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 

2008  
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12.Predlog za razrešitev zunanjega člana Odbora za prostorsko planiranje, 
gospodarjenje z nepremičninami in varstvo okolja ter imenovanje 
nadomestnega člana 

13.Oblikovanje mnenja OS na predlog za začetek postopka za ustanovitev 
občine Dobrova ter za določitev njenega območja 

14.Razno  
       predlog za ukinitev javnega dobra in menjavo zemljišč parc.št. 1064/4,     
       925/2 in 919/2 k.o. Dobrova  

 
Župan je prisotnim prebral predlagani dnevni red. Svetnica Cvetka Franko je 
predlagala razširitev dnevnega reda s točko - DPN za zagotavljanje poplavne 
varnosti JZ dela Ljubljane, Potočnik je bil mnenja, da se za točko predvidi sklic 
izredne seje, predlagal je, da se točka o samostojni občini prestavi višje na 
dnevni red zaradi prisotnosti zunanjega občinstva.  
Predlagani dnevni red z razširitvijo ter spremembo vrstnega reda obravnave točk 
so svetniki soglasno sprejeli, kot sledi:  
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 11., 12. in 13. redne seje    
Ad 2) Oblikovanje mnenja OS na predlog za začetek postopka za ustanovitev 
občine Dobrova ter za določitev njenega območja 
Ad 3) DPN za zagotavljanje poplavne varnosti JZ dela Ljubljane  
Ad 4) Predlog za odkup zemljišča v območju ŠRC Gabrje  
Ad 5) Letno poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva  
Ad 6) Predlog Odloka o zaključnem računu občine Dobrova- Polhov Gradec za   
         leto 2008  
Ad 7) Vprašanja in pobude svetnikov  
Ad 8) Poročila delovnih teles občinskega sveta 
Ad 9) Pravilnik o sofinanciranju dejavnosti in programov društev v občini  
         Dobrova- Polhov Gradec   

a) Predlog letnega programa kulture v občini Dobrova- Polhov Gradec  
b) Predlog letnega programa športa v občini Dobrova- Polhov Gradec  
c) Predlog letnega programa turizma v občini Dobrova- Polhov Gradec  

Ad 10) Soglasje k ceni socialno varstvene storitve – pomoč na domu 
Ad 11) Popravek sklepa Občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec  št.  
           011-0004/2008-2, ki določa ceno programov v vrtcih na območju občine 
Ad 12) Osnutek Odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini Dobrova- Polhov  
           Gradec  
Ad 13) Predlog za razrešitev zunanjega člana Odbora za prostorsko planiranje,  
           gospodarjenje z nepremičninami in varstvo okolja ter imenovanje   
           nadomestnega člana 
Ad 14) Razno 

-  predlog za ukinitev javnega dobra in menjavo zemljišč parc.št. 1064/4,    
      925/2 in 919/2 k.o. Dobrova.  

 
Ad 1) Potrditev zapisnika 11., 12. in 13. redne seje    
Zapisnik 11. redne seje občinskega sveta so svetniki sprejeli soglasno.  
Zapisnik 12. redne seje občinskega sveta so svetniki sprejeli soglasno.   
Na zapisnik 13. redne seje je svetnik Anton Potočnik imel pripombo, da se na 
strani 6, pod točko 6, v drugem stavku drugega odstavka njegov komentar 
zapiše tako, da se glasi: »Anton Potočnik je zadovoljen z odgovori na pisna 
vprašanja, povedal je, če bo župan zagotovil zadostna proračunska sredstva za 
investicije v šoli, podpira sprejem proračuna.«  
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Zapisnik 13. izredne seje občinskega sveta s popravkom so svetniki sprejeli 
soglasno.  
  
Ad 2) Oblikovanje mnenja OS na predlog za začetek postopka za 
ustanovitev občine Dobrova ter za določitev njenega območja 
Župan je povedal, da je občina prejela dopis Državnega zbora Republike 
Slovenije, v katerem občinsko seznanja z vloženim predlogom za začetek 
postopka za ustanovitev občine Dobrova ter za določitev njenega območja z 
namenom, da v skladu z zakonom, občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec 
poda svoje mnenje omenjeni predlog. Predlog je v DZ vložil poslanec Milan 
Gumzar.  
V razpravi pod to točko dnevnega reda so sodelovali Lovro Mrak, župan, svetniki 
Anton Potočnik, Ana Zorc, Marjan Pograjc, Andreja Dolinar, Matjaž Dolinar, Franc 
Setnikar, Simona Kostrevc, Viktor Prosen, Franc Bradeško, Marko Jovič, Lojze 
Dolinar, Filip Dolinar. Župan je svetnikom predstavil svoje mnenje, ki ni 
naklonjeno delitvi občine, saj je mnenja, da pozitivnih posledic ne za občino 
Dobrova, ne za preostali del,ne bo pozitiven. Svetnik Anton Potočnik je prisotnim 
povedal, da je nosilec predloga krajevna skupnost Dobrova. Po njegovem 
mnenju bi z doseženim predlogom na Dobrovi dobili veliko bolj pregledno 
poslovanje, problemi krajanov bodo prišli bolj do izraza ter odločanje bo ostalo v 
kraju samem, pa tudi vaške skupnosti bodo pridobile večjo veljavo. Po njegovem 
mnenju se plani investicij, posredovani s strani krajevne skupnosti, ne izvršujejo. 
Opozarja, da notranje sinergije in skupnih projektov med krajema ni, niti 
zgodovinsko dela občine nista povezana. Po njegovem mnenju dokaz, da so 
majhne občine lahko uspešne, najdemo kar ponekod v Sloveniji. Predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme mnenje, da se občanom omogoči izjava volje na 
referendumu, odloča o ustanovitvi občine pa tako državni zbor. Svetnica Ana 
Zorc je bila mnenja, da trditev Potočnika ne drži, saj ima občina kar nekaj 
skupnih projektov, da pa mora kot svetnik dati glas za prave odločitve. Opozorila 
ga je na to, da nove finančne konstrukcije, ki bi podprla njegov predlog delitve 
občine, ni pripravil. Marjan Pograjc je bil mnenja, da naj občani sami na 
referendumu odločajo, v kakšni občini bi radi živeli. Ta odločitev KS Dobrova ni 
posledica slabega sodelovanja, niti zamer, pač pa prilika za boljši razvoj kraja. Še 
naprej podpira sodelovanje s Polhovim Gradcem. Mnenja je, da je občanom 
potrebno dati možnost soodločanja. Svetnica Andreja Dolinar se strinja, da je 
občanom potrebno dati možnost, da se izrečejo o predlogu za novo občino na 
referendumu. Svetnik Matjaž Dolinar je povzel celotno obdobje od ustanovitve 
nove lokalne samouprave ter prikazal spremljajoče politične argumente, ki so bili 
razlogi za zeleno luč za nove občine. Pojasnil je tudi primer novonastale občine 
Horjul, ki je nastala v pravem času, ko je imela za razvoj na razpolago tudi 
ugodno finančno stanje, zaradi delitvene bilance z MOL, povzel pa je tudi 
stališče, da je potrebno narediti »male ekonomije« na račun združevanja občin.  

Opozoril je tudi na slabosti malih občin pri izvedbi velikih projektov ter 
pridobivanju evropskih sredstev, zaradi manjših občinskih proračunov. Želi 
pošteno igro in prave argumente, ki naj se predstavijo ljudem, da bodo vedeli, o 
čem bodo soodločali. Vsi svetniki, ki poznajo proračun, realne možnosti 
pridobitve dodatnih sredstev ter sredstva iz Holdinga Ljubljana, lahko hitro 
ocenijo, kakšni bodo proračuni novih občin. Setnikar je povedal, da je že v naprej 
jasno, da bi referendum na Dobrovi zagotovo uspel. V tem času bodo 
Predlagatelji pobude prepričevali občane, da podprejo njihovo odločitev. Mnenja 
je, da če bi vsi vlagali energijo v razvoj že sedaj vsa leta in ne samo v delitev 
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občine, bi bil večji učinek. Preglednost delovanja občine je že sedaj jasna in 
dostopna. Prav tako bi rad videl oprijemljive finančne podatke, kateri bi 
izkazovali Potočnikovo mnenje, koliko bo več sredstev v proračunih in več 
denarja za nove projekte. Po njegovem mnenju Potočnik obljublja nekaj, kar 
nikoli ne bo mogel uresničiti. Skupna občina je močnejša proti državi. Svetnica 
Simona Kostrevc je menja, da je bistvo občine –zadovoljen občan. Vsi si to 
želimo. Podpira aktivnosti, vendar pogreša finančno analizo novih proračunov 
občin, ker ni dovolj konkretnih, oprijemljivih podatkov. Viktor Prosen je bil 
mnenja, da bodo ostali deli občine odrinjeni. Pri takem predlogu bo o razdelitvi 
odločala Dobrova, ne ostali. Polhov Gradec s Šentjoštom in Črnim Vrhom bo še 
težje deloval kot občina. Pri predlogu KS Dobrova Krajevni skupnosti Polhov 
Gradec in Črni Vrh nista sodelovali, tako se ne strinja s predlogom. Tudi Franc 
Bradeško je mnenja, da se brez finančne perspektive, ki jo Potočnik obljublja že 
dolgo časa, ne da realno razsoditi o boljši kvaliteti dela in življenja manjših občin. 
Marko Jovič se strinja z Matjažem Dolinarjem, da se razprava o delitvi občine ni 
obravnavala v vseh delih občine, da ni bilo dovolj diskusij na to temo. Pogreša 
močnejše argumente predlagatelja o razlogih za samostojno občino Dobrova. 
Lojze Dolinar je bil mnenja, da je potrebno občanom dati možnost za soodločanje 
na referendumu. Filip Dolinar je povedal, da prihaja iz dela občine, ki je najbolj 
ogrožen z vidika uveljavljanja izvedbe DPN, iz Stranske vasi povedal je, da se pri 
njegovem opravljanju funkcije svetnika ni srečal z občanom, ki bi ga prosil za 
pobudo za ustanovitev svoje občine.   Župan Lovro Mrak je bil mnenja, da ima 
občina pregledno delovanje, ki ga nadzira tudi še nadzorni odbor in revizija. 
Povedal je, da je na žalost vedno več želja, projektov, kot je sredstev. To 
razmerje se tudi v novi občini ne more spremeniti. Mnenja je, da se je v zadnjih 
letih veliko postorilo, v teku pa je še nekaj zelo velikih investicij ter projektov, ki 
še čakajo na uresničitev, kar pa je odvisno le od višine sredstev, ki jih občina 
lahko zagotovi. Z ustanovitvijo nove občine se povečajo stroški delovanja občine, 
dve upravi, dva občinska sveta, itd. Manjša občina izgublja moč proti državi.  

Predlog sklepa župana k točki dnevnega reda ni bil podan. Sklep je bil oblikovan 
in prebran na seji, katerega je župan dal na glasovanje;    
 
Sklep 138/1/14 
»Občinski svet nima zadržkov proti izvedbi referenduma v Krajevni skupnosti 
Dobrova, na katerem se bodo krajani KS Dobrova odločali o ustanovitvi nove 
občine Dobrova, v mejah sedanje KS Dobrova.«  
 
ZA:   8 glasov                               PROTI:   5  glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 3) DPN za zagotavljanje poplavne varnosti JZ dela Ljubljane  
V razpravi pod to točko dnevnega reda so sodelovali Lovro Mrak, župan, svetniki 
Marko Jovič,  Franc Setnikar, Frank Breskvar, Cvetka Franko, Marjan Pograjc,  
Anton Potočnik, Matjaž Dolinar,Andreja Dolinar.  
Župan je svetnikom poročal o skupnem sestanku županov pri ministru za okolje, 
g. Erjavcu, v zvezi z državnim prostorskim načrtom. Sestanka se je udeležil tudi 
Franc Setnikar. Župan je povedal, da je časnik Žurnal povzetek sestanka objavil 
nekorektno, ker je za župana zavezujoč sklep občinskega sveta proti izgradnji 
predlagane variante zadrževalnikov in to zagovarja, vendar pa potekajo pogovori 
o iskanju sprememb DPN-ja, s čiščenjem obstoječih zadrževalnikov, z izgradnjo 
razbremenilnika, ipd. Marko Jovič je bil mnenja, da so občani in svetniki 
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zaskrbljeni, saj je bil članek odmeven in prikazuje sliko, kot da se občina 
Dobrova- Polhov Gradec strinja z izgradnjo zadrževalnikov. Predlagal je, da se 
objavi demanti članka. Setnika Franc je potrdil navedbe župana in opozoril 
svetnike na namensko zavajanje medijev. Tudi Setnikar ne pristaja na način, 
kako se lotevajo nadaljevanja projekta. Občina je dala predlog, da naj za zaščito 
Ljubljane proti poplavam poiščejo kakšen drug, bolj ustrezen način. Povedal je 
tudi o negativnem odnosu Jankovića do obravnavane teme. Frank Breskvar je 
povedal, da je pripravil članek za objavo v Našem časopisu, kjer pojasnjuje potek 
dogajanj, povezanih z aktualno pripravo DPN. Prav tako je svetnikom povedal o 
ogledu terena s strokovnjakom, g. Juvanom, ki pripravlja študijo protipoplavne 
varnosti občine ter izrazil mnenje, da se predstavniki občine naj ne udeležijo 
sestanka na Mestni občini Ljubljana, saj je po njegovem mnenju stališče občine 
Dobrova-Polhov Gradec jasno in nedvoumno in ni potrebno hiteti. Prav tako 
pričakuje maksimalno podporo svetnikov civilni iniciativi. Cvetko Franko je 
zanimal namen sestanka pri Erjavcu, g. Setnikar ji je povedal razlog, kako je bil 
sestanek organiziran; na željo županov Horjula, naše občine in Ljubljane, v 
zadevi –najti sprejemljivo rešitev. Marjan Pograjc je izpostavil skrb, da se vrši isti 
politični pritisk kot pred tridesetimi leti, ko je bil izveden neuspel poskus 
postavitve zadrževalnika v Polhovem Gradcu. Podpira župana v smislu 
spoštovanja odločitve občinskega sveta ter iskanja pozitivne rešitve za občino 
Dobrova-Polhov Gradec. Svetnik Anton Potočnik se je strinjal z g. Breskvarjem, 
mnenja je tudi, da so zadnje poplave demantirale izdelano študijo poplavne 
varnosti, saj so se pojavljale na drugačen način in drugje, kot so načrtovalci 
predvideli. Predlaga sklic zbora občanov, na katerega bi povabili ministra 
Erjavca. Svetnik Dolinar Matjaž je opozoril, da ukrepi, zagotovljeni v DPN, 
vključujejo že projekte, ki so rešljivi v drugih ministrstvih, na primer državna 
cesta v Polhov Gradec. Navedel je primer civilne iniciative v Renčah, kar 
dokazuje medijsko moč upravičenega nasprotovanja javnosti. Svetnica Andreja 
Dolinar se je pridružila mnenju Cvetke Franko. Po njenem mnenju so občani 
razočarani nad ravnanjem župana in predlaga, da župan preko Našega časopisa 
pojasni navedbe v članku Žurnala. Župan je ponovno poudaril, da zagovarja 
stališče občinskega sveta, nenazadnje je občinskemu svetu podal predlog za 
razpis referenduma. Prav tako bodo o vseh sestankih svetniki, predvsem pa 
matični odbor in delovna skupina občinskega sveta obveščeni. Je pa mnenja, da 
je potrebno z razumom in pogovori iskati primerno rešitev skupaj z ministrstvom 
ter MOL.  
 
Ad 4) Predlog za odkup zemljišča v območju ŠRC Gabrje  
V razpravi pod to točko dnevnega reda so sodelovali Lovro Mrak, župan, svetniki 
Matjaž Dolinar, Franc Bradeško, Marjan Pograjc.  
Župan je svetnikom predstavil situacijo ter povedal, da če se želi končno urediti 
status ŠRC Gabrje, je potrebno urediti najprej odkup navedenih zemljišč, nato pa 
se lahko začne izvajati legalizacija objektov ŠD Dobrova. Na parcelah št. 750/1 
in 1066/3, k.o. Šujica je postavljen del balinišča ter del asfaltiranega igrišča ter 
parkirišča ŠRC Gabrje. Predmetno zemljišče je nezazidano stavbno zemljišče, za 
navedeni parceli, ki sta predmet odkupa, pa je bilo izdelano tudi cenitveno 
poročilo, izdelana je bila tudi ponovna ureditev katastrskih mej. 
Matjaž Dolinar je podal pobudo, da občina začne razmišljati tudi o odkupu 
kmetijskega zemljišča v neposredni bližini, ki služi za nogometno igrišče. Marjan 
Pograjc je podprl predlog za odkup,ker je po njegovem mnenju skrajni čas, da se 
zatečeno stanje uredi. Po zaključeni razpravi je župan predlagal svetnikom v 
sprejem naslednji    
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Sklep 139/2/14 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme sklep, da se z lastniki 
zemljišč parc. št. 750/1 in 1066/3, k.o. Šujica, sklene kupoprodajne pogodbe za 
nakup zemljišča po ponujeni ceni oziroma po izdelanem cenitvenem poročilu 
74,70 Eur na m2.   
Za podpis kupoprodajne pogodbe se pooblasti župana občine Dobrova- Polhov 
Gradec, Lovra Mraka. «  
 
ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5) Letno poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva  
Marija Ajdič Francelj, inšpektorica medobčinskega inšpektorata, je svetnikom 
predstavila poročilo o delu za obdobje marec 2008- 2009.  
Svetnikom je predstavila vzpostavitev redarske službe, ki jo je občina dolžna 
imeti na podlagi Zakona o občinskem redarstvu, o izdelanih občinskih programov 
varnosti, ki ga občina Dobrova-Polhov Gradec že ima izdelanega ter o kadrovski 
strukturi inšpekcijske službe, ki je neobhodno potrebna za izvajanje vseh nalog 
nadzora. V razpravi pod to točko dnevnega reda so sodelovali Lovro Mrak, župan, 
svetniki Matjaž Dolinar, Franc Bradeško, Marjan Pograjc, Anton Potočnik. Matjaž 
Dolinar je imel dilemo, da inšpekcijski ukrepi delujejo prej restriktivno kot 
preventivno, njegovo mnenje je, da se mora ta nadzor izvajati tudi z logiko; ob 
prireditvah so zaparkirane vse površine, ker zadostnih prostih parkirnih mest pač 
ni? Marjan Pograjc je predlagal, da inšpekcija skrbno nadzoruje vsa odvažanja in 
nasipanja odpadnega materiala v občini. Inšpektorica je povedala, da redarji pri 
svojem delu zasledujejo cilj tudi preventive, opozarjanj kršiteljev na nepravilna 
ravnanja, ne samo, da izrekajo kazni. Anton Potočnik je povedal, da je njegova 
pobuda za sprejem Odloka o javnem redu in miru v občini že izražena v osnutku 
Odloka, ki ga je občina skupaj z inšpekcijsko službo uskladila do te mere, da bo 
ta predpis tudi v praksi izvedljiv. Franc Bradeško je opozoril tudi na varstvo 
vodnih virov, vodovarstvenih pasov ter prepoved ravnanj v teh območij z 
namenom ohranjanja neoporečne vode. Prav tako je izpostavil zapuščeno vozilo 
ob cesti Dobrova- Polhov Gradec v naselju Hrastenice. Mateja Tavčar iz uprave je 
pojasnila ukrepe inšpekcijske službe ob odstranitvi tega vozila.  
Župan se je poročevalki zahvalil za izčrpno poročilo in svetnikom za razpravo.   
 
Ad 6) Predlog Odloka o zaključnem računu občine Dobrova- Polhov 
Gradec za leto 2008  
Dušan Jelenčič, odgovorni računovodja, je svetnikom predstavil zaključni račun 
občine za leto 2008, ki v bistvu predstavlja realizacijo proračuna. Ocenjuje, da so 
prihodki in odhodki podobni lanskoletnim, večjih odstopanj ni. Svetnikom je 
poročal o prerazporeditvah med letom, ki so zakonsko dovoljene zaradi 
nemotenega izvajanja nalog občine. Zaključni račun je pregledal tudi nadzorni 
odbor občine, svetniki so prejeli z zaključnim računom poročilo nadzornega 
odbora ter poročilo notranjega revizorja za leto 2008.       
Matjaža Dolinar je zanimalo, na kakšen način uprava občina sodeluje z 
nadzornim odborom ter želi, da se svetnikom na vpogled pošlje tudi odzivno 
poročilo uprave na ugotovljene nepravilnosti pri poslovanju, ki jih je ugotovila 
notranja revizija. G. Jelenčič mu je odgovoril, da v skladu s Statutom in 
Poslovnikom, vedno so vabljeni tudi na sejo občinskega sveta, nesoglasij ni, 
uprava je na razpolago NO kadarkoli. Mateja Tavčar iz uprave je povedala, da 
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uprava z notranjim revizorjem sodeluje tudi v smislu, da pridobiva na znanju in 
sama izpostavlja vprašanja na področjih, kjer se izpostavlja dvom o pravilnosti 
postopanja. Po mnenju revizorja je medsebojno komuniciranje pozitivno, vidi se 
želja po čimboljšem opravljanju dela, napak ni veliko.       
Po zaključeni razpravi je župan predlagal svetnikom v sprejem naslednji    
 
Sklep 140/3/14 
»Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Odlok o zaključnem 
računu proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2008 v predlaganem 
besedilu.« 
 
ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad 7)  Vprašanja in pobude svetnikov  

Svetniki so z gradivom prejeli pisni odgovor na vprašanje g. Potočnika št. 178, o 
obdavčitvi počitniških objektov, ter odgovor na vprašanje g. Prosena št. 131: 
Pobuda za predlog Ljubljanskemu potniškemu prometu za uvedbo nedeljske 
povezave med Črnim Vrhom in Ljubljano ter oceno stroškov.  Nova vprašanja in 
pobude svetnikov so naslednja:  
A. Potočnik  Vodovarstveni pasovi v Gabrju- zakaj ni prepovedi v okolici vodnih virov?  
A. Potočnik  Predlog za postavitev cestnega znaka na Poti na gornje polje; desno pravilo  
A. Potočnik  Predlog za takojšnjo sanacijo jaška pri Vrbet na Dobrovi  
M. Jovič  Postavitev hitrostnih ovir v Gabrju?  
M. Jovič  Kako napreduje projekt OŠ v Polhovem Gradcu?  
M. Jovič  Način vzdrževanja javne razsvetljave?  
A. Zorc Pobuda za sanacijo plazu v Babni gori 

A. Zorc Pobuda za pripravo analize dela za pripravo Prostorskega reda občine- mesečna poročila. 
M. Pograjc Kakšne so strokovne podlage za vodovarstvena območja?  

M. Pograjc Ali gradnja ekoloških greznic zmanjša plačilo komunalnega prispevka -za kanalizacijo?  
L. Dolinar  Kakšna je garancija ceste v Podsmreki, tudi za jaške in pločnik?  
L. Dolinar  Kje je predvidena lokacija za gradnjo Mercatorja na Dobrovi? 
V. Prosen Kdaj bo izvedena reklamacija ceste na Katarini?  
V. Prosen Kako je z nadaljevanjem del v Polhovem Gradcu- kanalizacija, pločnik?  
M. Dolinar Predlog za poizvedbo na DRSC za ureditev Jeriševega klanca, ceste Ljubljanica_Briše 

M. Dolinar 
Pobuda za odkup parcele št. 165/1 k.o. Šujica, -travnatega nogometnega igrišča pri ŠRC 
Gabrje  

M. Dolinar 
Pobuda za odkup zemljišča pri PGD Polhov Gradec, ki je bilo vrnjeno lastniku z 
denacionalizacijo 

F. Bradeško 
Ali je zapisnik iz MOP-a za plinovod že prišel? Posredovati vsem, ki so prisostvovali 
sestanku 

  
Ali je MOP odgovoril na dopis in urgenco občine zaradi Operativnega plana izgradnje 
kanalizacije ?  

F. Dolinar Pobuda za takojšnjo zaščito jaška na cesti Šujica-Stranska vas 
S. Kostrevc Kdaj se bo gradil pločnik Razori- Komanija?  
S. Kostrevc Pobuda za ureditev varnega dostopa otrok do vhoda OŠ Dobrova   
S. Kostrevc Pobuda za posredovanje pregleda prerazporeditev v skladu s 114. členom Poslovnika  
 
Mateja Tavčar iz uprave je svetnikom predstavila potek obeh največjih investicij, 
športne dvorane na Dobrovi in o načrtu poteka del v letu 2009 pri OŠ Polhov 
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Gradec. Mojca Sečnik je svetnikom povedala o načinu vzdrževanja javne 
razsvetljave- po pogodbi vzdrževalec v soglasju in naročilom občine 2x mesečno 
oz. po potrebi odpravi vse  nastale okvare na razsvetljavi, občani lahko sami 
sporočijo na občino, če opazijo okvaro. Župan je svetniku Lojzetu Dolinarju 
povedal o poteku in zapletih pri nameravani gradnji Mercator centra na Dobrovi. 
Prav tako je g. Prosenu povedal, da se bo gradnja kanalizacije v Polhovem 
Gradcu nadaljevala, saj je bila strokovna rešitev za pilotiranje pri Pratkarju 
sprejete, kar sicer podraži investicijo, vendar se bodo dela kmalu nadaljevala.   
 
Ad 8) Poročila delovnih teles občinskega sveta 
Svetnik Franc Bradeško je poročal svetnikom o delu odbora za komunalo, prav 
tako pa je svetnike seznanil z delom odbora s priloženimi zapisniki 17. redne  in 
2. izredne seje odbora za komunalo, Andreja Dolinar je kot predsednica odbora 
za kmetijstvo poročala o delu na 10. redni seji odbora. Svetniki so z gradivom za 
sejo prejeli tudi zapisnik 18. redne seje Odbora za urbanizem.  
 
Ad 9) Pravilnik o sofinanciranju dejavnosti in programov društev v občini 
Dobrova- Polhov Gradec   
Helena Čuk iz uprave je svetnikom predstavila predlog novega Pravilnika  o 
sofinanciranju dejavnosti in programov društev v občini ter izpostavila glavne 
razloge za pripravo in sprejem le-tega. Pravilnik bo omogočal bo večjo 
preglednost nad dodeljenimi sredstvi posameznih društev in objektivnejše 
ocenjevanje vlog z novo postavljenimi merili. Merila so zasnovana tako, da 
spodbujajo čim večjo aktivnost posameznih društev, in ne omejujejo kulturnih 
področji ali športnih panog. Društva, ki s svojim delovanjem pokrivajo dva ali vsa 
tri  področja, lahko kandidirajo na sredstva namenjena izvajanju programov vseh 
področij, do sredstev za administrativno delovanje pa so upravičeni le pri 
osnovnem področju delovanja. Enako se vzpostavlja večja preglednost pri 
sofinanciranju vzdrževalnih stroškov za objekte, ki jih imajo društva v lasti ali 
upravljanju. 
V razpravi pod to točko dnevnega reda so sodelovali svetnica Ana Zorc, Matjaž 
Dolinar, Lojze Dolinar, Franc Setnikar, Anton Potočnik. Svetniki so pozdravili 
dobro pripravljen predlog pravilnika, Matjaž Dolinar je bil mnenja, da bi morali 
posebej ovrednotiti večje prireditve posebnega občinskega pomena, saj določila 
Pravilnika izjem ne omogočajo. Po zaključeni razpravi je župan predlagal 
svetnikom v sprejem naslednji    
 
Sklep 141/4/14 
»Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Pravilnik o sofinanciranju 
dejavnosti in programov društev v občini Dobrova-Polhov Gradec.« 

ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Helena Čuk iz uprave je svetnikom pojasnila razlog za sprejem letnih programov, 
ki se obravnavajo v nadaljevanju. Letni program športa je zakonska obveza, 
ostala dva programa pa sta vodilo za sestavo letnih proračunov oz, delitvi 
sredstev po namenih v okviru področij.   
 
a) Predlog letnega programa kulture v občini Dobrova- Polhov Gradec  
Sklep 142/5/14 
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»Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Letni program kulture v 
Občini Dobrova-Polhov Gradec za leto 2009.« 
 
ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
b) Predlog letnega programa športa v občini Dobrova- Polhov Gradec  
Sklep 143/6/14 
»Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Letni program športa v 
Občini Dobrova-Polhov Gradec za leto 2009.« 
ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
c) Predlog letnega programa turizma v občini Dobrova- Polhov Gradec  
Sklep 144/7/14 
»Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Letni program turizma v 
Občini Dobrova-Polhov Gradec za leto 2009.« 
 
ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 10) Soglasje k ceni socialno varstvene storitve – pomoč na domu 
Sandra Bizjan iz uprave je svetnikom predstavila razloge za sprejem 
predlaganega sklepa. Namreč občina subvencionira ceno socialno varstvenih 
storitev, v skladu s 17. členom Pravilnika o metodologiji oblikovanja cen socialno 
varstvenih storitev, najmanj v višini 50% celotnih stroškov storitev. Višino 
subvencije določi pristojni organ občine. Odbor za zdravstvo in socialo občine 
dviga cene storitve pomoči družini na domu ne podpira in meni, da Center za 
socialno delo Ljubljana Vič-Rudnik lahko enako kakovostno izvaja storitev pomoči 
na domu po sedaj veljavnih cenah, ki je določena za uporabnika in z višino 
subvencije občine.  
Župan je dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 145/8/14 
o izdaji soglasja k ceni socialno varstvene storitve pomoč na domu 
 

1. člen 
Občina Dobrova-Polhov Gradec izdaja Centru za socialno delo Ljubljana Vič-
Rudnik soglasje k ceni socialno varstvene storitve pomoč na domu:  
-  cena storitve pomoči družini na domu v okviru javne službe – vodenje  
   pomoči na domu za 0,20 strokovnega delavca znaša na mesec 1.072,27  
   EUR;  
- cena storitve pomoči družini na domu – neposredna nega, ki je določena  
  na mesec za 2 zaposleni delavki, znaša 2.502,70 EUR. 

 
2. člen 

Cena storitve pomoči na domu na podlagi Pravilnika o metodologiji za 
oblikovanje cen socialno varstvenih storitev znaša 14,90 EUR na uro.  
Subvencionirana cena za uporabnike storitev pomoč na domu znaša 5,21 EUR na 
uro.  
Razliko do polne ekonomske cene storitve bo Občina Dobrova-Polhov Gradec kot 
subvencioniranje cene pokrivala iz sredstev občinskega proračuna. 

3. člen 
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Ta sklep začne veljati po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, uporablja 
pa se od 01.01.2009 dalje. 
 
ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
Ad 11) Popravek sklepa Občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov 
Gradec  št. 011-0004/2008-2, ki določa ceno programov v vrtcih na 
območju občine 
Sandra Bizjan iz uprave je svetnikom obrazložila, da se Sklep o določitvi cen 
programov v vrtcih na območju občine, št. 011-0004/2008-2, ki ga je sprejel 
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec in je bil objavljen v Uradnem listu 
Republike Slovenije št. 14/09: 
- se dopolni v delu, kjer je določena cena Vzgojno-varstvenih programov v 
Osnovni šoli Polhov Gradec s ceno poldnevnih programov, ki se izvajajo v vrtcu 
Polhov Gradec in Šentjošt, 
- se dopolni in popravi v delu, kjer je določen strošek živil v vzgojno-varstvenih 
programih v Osnovni šoli Dobrova in Osnovni šoli Polhov Gradec. 
Župan je dal na glasovanje naslednji  
  
Sklep 146/9/14 
o spremembah in dopolnitvah Sklepa o določitvi cen programov v vrtcih 
na območju občine 
»1. V Sklepu o določitvi cen programov javnih vrtcev na območju (Ur.list. 14/09) 
se v drugem odstavku prve točke, ki določa vrste in ceno programov doda 
besedilo, ki se glasi: 
 
starostno obdobje 3-6 let do 4 ure z malico in kosilom 193,31 EUR 
 
2. Druga točka Sklepa o določitvi cen programov javnih vrtcev na območju 
(Ur.list. 14/09) se spremeni tako, da se glasi: 
 
Stroški živil znašajo 2,17 EUR na dan oziroma 47,74 EUR mesečno v vzgojno–
varstvenih programih v Osnovni šoli Dobrova. 
Stroški živil znašajo 2,46 EUR na dan oziroma 54,12 EUR mesečno, pri 
skrajšanem programu z malico in kosilom v starostnem obdobje 3-6 let je 
strošek živil 1,31 EUR na dan oziroma 28,82 EUR mesečno, v vzgojno–varstvenih 
programih v Osnovni šoli Polhov Gradec.« 
 
ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 12) Osnutek Odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini Dobrova- 
Polhov Gradec  
Mojca Sečnik iz uprave je svetnikom predstavila razlog za pripravo navedenega  
odloka. V predlogu novega odloka so se odpravile pripombe DRSC glede vodenja 
občinskih evidenc o občinskih javnih cestah, odbor za komunalo je ponovno 
presojal upravičenost kategorizacije posameznih cest. Na pripravljen osnutek je 
občina pridobila pozitivno mnenje Direkcije RS za ceste. Osnutek odloka je dan v 
javno razpravo, na naslednji seji občinskega sveta bo glede na posredovane 
predloge in pripombe obravnavan dopolnjen predlog akta.  
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Ad 13) Predlog za razrešitev zunanjega člana Odbora za prostorsko 
planiranje, gospodarjenje z nepremičninami in varstvo okolja ter 
imenovanje nadomestnega člana 
Predsednik komisije za mandatna vprašanja Franc Bradeško je svetnikom 
povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, v skladu 
z določili Statuta občine in Poslovnika občinskega sveta dne 04.03. 2009 na svoji 
7. redni seji obravnavala odstopno izjavo zunanjega člana Odbora za prostorsko 
planiranje, gospodarjenje z nepremičninami in varstvo okolja, Gregorja 
Košoroka. Bila je mnenja, da se člana v odstopu nadomesti z novim članom, ki je 
predhodno podal tudi izjavo o strinjanju s kandidaturo.    
Župan je dal na glasovanje naslednji  
Sklep 147/10/14 
»Občinski svet sprejme sklep, da se iz članstva Odbora za prostorsko planiranje, 
gospodarjenje z nepremičninami in varstvo okolja razreši Gregor Košorok, 
Podreber 11, Polhov Gradec, namesto njega pa se v Odbor za prostorsko 
planiranje, gospodarjenje z nepremičninami in varstvo okolja imenuje novi 
zunanji član Roman Černigoj, roj. 03.02. 1978, Brezje pri Dobrovi 84, Dobrova.« 

ZA:   15 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 14) Razno 

- predlog za ukinitev javnega dobra in menjavo zemljišč parc.št. 
1064/4, 925/2 in 919/2 k.o. Dobrova  

Župan je svetnikom predstavil predlog za zamenjavo ceste, ki je vrisana v 
kataster in poteka mimo dotične nepremičnine in tudi dejansko služi za dostop 
do stanovanjskega objekta in delavnice in za dostop do kmetijskih površin. 
Zaradi širitve delavnice podjetja je bil podan predlog, da obstoječo cesto na 
svoje stroške prestavi v naravi in tudi uredi stanje v katastru. Odbor za 
komunalo je  prvotno vlogo pregledal in podal pozitivno mnenje. Svetnik Marjan 
Pograjc je javno podprl predlog menjave. Po zaključeni razpravi je župan 
predlagal svetnikom v sprejem naslednja sklepa; 
 
Sklep 148/11/14 
o ukinitvi statusa javnega dobra 
» 

1.člen 
Ukine se status javnega dobra na nepremični, parcelna številka 1064/4 v izmeri  
107 m2,  k.o. Podsmreka. 

2.člen 
Nepremičnine iz prvega člena tega sklepa prenehajo imeti značaj zemljišča 
javnega dobra v splošni rabi in postanejo last Občine Dobrova-Polhov Gradec. 

3.člen 
Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Našem časopisu.« 
 
ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sklep 149/12/14 
»Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec dovoljuje odtujitev – zamenjavo 
občinske ceste, oziroma enakovredno menjavo, parcelne številke 1064/4 v izmeri 
107 m2, k.o. Podsmreka.« 
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ZA:   16 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 23.20 uri.  
 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar                                   
 

           Lovro Mrak 
Župan 

 
 
 
 


